

# **RIDA<sup>®</sup> QUICK Soya accessory pack**

**Art. No. Z7103**

Zubehör für die Verwendung mit RIDA<sup>®</sup>QUICK Soya (Art. Nr. R7103)

Accessories for the use of the RIDA<sup>®</sup>QUICK Soya (Art. No. R7103)

In vitro Test

Lagerung bei 2 - 8 °C

Storage at 2 - 8 °C

Für weitere Fragen stehen Ihnen gerne zur Verfügung:

Please contact for questions and further information:

Zentrale/Switchboard

Tel./Phone: +49 (0) 61 51 - 81 02-0

Auftragsannahme/Order department

Fax: +49 (0) 61 51 - 81 02-20

E-Mail: [orders@r-biopharm.de](mailto:orders@r-biopharm.de)

Marketing & Vertrieb/Marketing & sales

Fax: +49 (0) 61 51 - 81 02-40

E-Mail : [info@r-biopharm.de](mailto:info@r-biopharm.de)

RIDA® und RIDASCREEN®  
sind eingetragene Marken der R-Biopharm AG  
Hersteller: R-Biopharm AG, Darmstadt, Deutschland

R-Biopharm AG ist ISO 9001 zertifiziert.

RIDA® and RIDASCREEN®  
are registered trademarks of R-Biopharm AG  
Manufacturer: R-Biopharm AG, Darmstadt, Germany

R-Biopharm AG is ISO 9001 certified.

## 1. Verwendungszweck

Das Zubehör aus dem RIDA<sup>®</sup>QUICK accessory pack (Art. Nr. Z7103) wird für die Abarbeitung des Wischtests mit dem RIDA<sup>®</sup>QUICK Soya (Art. Nr. R7103) empfohlen.

## 2. Allgemeines

Das im RIDA<sup>®</sup>QUICK accessory pack enthaltene Laborzubehör ist speziell für die Abarbeitung der Probenvorbereitung des RIDA<sup>®</sup>QUICK Soya zusammengestellt.

## 3. Packungsinhalt

Komponente	Deckelfarbe	Zustand	Inhalt
<b>Test tube holder</b> Reagenzglashalter	-		1 Stück
<b>Floating rack</b> Schwimmer	-		1 Stück
<b>Pipette</b> Pipette	-		Für 150 µl 1 Stück

## 4. Zusätzlich benötigte Reagenzien – erforderliches Zubehör

–RIDA<sup>®</sup>QUICK Soya (Art. Nr. R7103)

## 5. Testdurchführung

Der Reagenzglashalter kann für die Aufbewahrung von 5 ml Reaktionsröhrchen und 2 ml Reaktionsgefäßen benutzt werden. Es können bis zu 16 Gefäße untergebracht werden.

Der Schwimmer eignet sich für 8 x 2 ml Reaktionsgefäße und kann auch in einem Wasserkocher benutzt werden.

Die wiederverwendbare Pipette ermöglicht das Pipettieren von 150 µl Reaktionslösung.

### Bitte beachten

Eine regelmäßige Reinigung des Zubehörs wird empfohlen um Kontaminationen zu vermeiden.

**Für weitere Produktinformationen und Applikationen kontaktieren Sie bitte [info@r-biopharm.de](mailto:info@r-biopharm.de).**

Diese Angaben entsprechen dem heutigen Stand unserer Kenntnisse und sollen über unsere Produkte und deren Anwendungsmöglichkeiten informieren. Sie haben somit nicht die Bedeutung, bestimmte Eigenschaften der Produkte oder deren Eignung für einen konkreten Einsatzzweck zuzusichern. R-Biopharm übernimmt keine Gewährleistung, außer für die standardisierte Qualität der Reagenzien. Defekte Produkte werden ersetzt. Für darüber hinaus gehende direkte, indirekte Schäden oder sonstige Kosten im Zusammenhang mit der Nutzung der Produkte haftet R-Biopharm nicht.

# RIDA<sup>®</sup> QUICK Soya accessory pack

## 1. Intended use

The material of the RIDA<sup>®</sup>QUICK accessory pack (Art. No. Z7103) is recommended to accomplish the swab test with the RIDA<sup>®</sup>QUICK Soya (Art. No. R7103).

## 2. General

The laboratory equipment of the RIDA<sup>®</sup>QUICK accessory pack is especially compiled for the eradication of the sample preparation of RIDA<sup>®</sup>QUICK Soya.

## 3. Reagents provided

Component	Cap color	Format		Volume
Test tube holder	-			1 piece
Floating rack	-			1 piece
Pipette	-		for 150 µl	1 piece

## 4. Materials required but not provided

–RIDA<sup>®</sup>QUICK Soya (Art. No. R7103)

## 5. Test implementation

The test tube holder can be used for the storage of 5 ml Plastic tubes and 2 ml Tubes. It is sufficient to place 16 Tubes.

The Floating rack is sufficient for 8 x 2 ml Tubes and can also be used with an electric kettle.

It is possible to pipette 150 µ reaction solution with the reusable Pipette.

### Please note:

The frequent cleaning of the accessories is recommended to avoid contamination.

**The product information folder with further information is available on request from your local distributor or R-Biopharm.**

The data corresponds to our present state of technology and provides information on our products and their uses. R-Biopharm makes no warranty of any kind, either expressed or implied, except that the materials from which its products are made are of standard quality. Defective products will be replaced. There is no warranty of merchantability of this product, or of the fitness of the product for any purpose. R-Biopharm shall not be liable for any damages, including special or consequential damage, or expense arising directly or indirectly from the use of this product.

**R-Biopharm AG**

Postanschrift / Postal Address:

An der neuen Bergstraße 17

64297 Darmstadt, Germany

Sitz / Corporate Seat: Pfungstadt

Tel.: +49 (0) 61 51 - 81 02-0

Fax: +49 (0) 61 51 - 81 02-40

E-mail: [info@r-biopharm.de](mailto:info@r-biopharm.de)

[www.r-biopharm.com](http://www.r-biopharm.com)

Vorsitzender des Aufsichtsrats /

Chairman of Supervisory Board:

Dietrich Mollat

Vorstand / Board of Management:

Dr. Ralf M. Dreher (Vorsitzender / Chairman),

Dr. Carsten Bruns, Jochen Hirsch, Dr. Peter Schubert

Handelsregister / Commercial Register:

Amtsgericht Darmstadt HRB 8321